

Exercise shoulder protection

健身防脫臼專業護具-運動護肩

Model: TD-RL

Features:

- Double compression of the shoulder joint: double compression of the elastic material of the Velcro at the acromion, better compression
- Adjustable Velcro is more compliant: it can be adjusted according to your own needs, and it is more comfortable
- The fabric is breathable and not tight: high-elastic, comfortable and sweat-absorbent fabric, long wear and not stuffy
- Reduce the burden on the joints, pressurize the design structure, strengthen the muscles, and strengthen the physical joints more easily
- 肩關節雙重加壓:肩峰處魔術貼彈性材質雙重加壓,加壓更 好
- 可調粘扣更服帖:可根據自己需求調整,更舒適
- 面料透氣不緊繃:高彈舒適吸汗面料,久穿不悶熱
- 減輕關節負擔,加壓設計結構,增強肌肉,增強體質關節更輕
- 鬆



Specifications

Product Model 產品型號	TD-RL
Product Material 產品材質	Rubber 橡膠
Model 型號	Free size (adjustable) 均碼 (可調節)
Specification 規格	Shoulder width around 90cm 肩寬90cm左右
Arm circumference 臂圍	36cm
Packing size 包裝尺寸	15.5*5*15cm
Package weight 包裝重量	130g

Instructions

Place the shoulder rest on the affected shoulder, wrap the strap around the chest, and fix it with a comfortable degree of tightness

Wrap the arm strap around the upper arm and then glue and fix it

將肩托置於患肩,綁帶環繞胸廓後,以舒適的鬆緊程度粘接固定 將手臂綁帶環繞上臂後粘接固定